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Abstract (en)
In this method, a synthetic, shrinkable thread, attached along the circumference of the neck opening of the doll's body, is subjected to a brief heat
treatment after the doll's head has been inserted in the interior of the neck opening of the doll's body above the neck collar of the doll's head. The
thread has a thermoshrinkage value of at least 25% and exhibits permanent shrinkage under heat treatment. By this means, an uncomplicated
and reliable attachment is achieved which saves time and material whilst guaranteeing the required characteristics of use as well as an increased
aesthetic effect of the overall product.

Abstract (de)
Bei diesem Verfahren wird ein entlang des Umfangs der Halsöffnung des Puppenbalges befestigter synthetischer schrumpffähiger Faden nach dem
Einsetizen des Puppenkopfes in das Innere der Halsöffnung des Puppenbalges oberhalb des Halsbundes des Puppenkopfes einer kurzzeitigen
Wärmeeinwirkung unterzogen. Der Faden weist einen Thermoschrumpfwert von mindestens 25 % und bei Wärmeeinwirkung eine bleibende
Schrumpfung auf. Dadurch wird eine unkomplizierte, zeit- und materialsparende und zuverlässige Befestigung bei Gewährleistung der geforderten
Gebrauchswerteigenschaften sowie eine erhöhte ästhetische Wirkung des gesamten Erzeugnisses erzielt.
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